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Zwracarrty się z prośbą o poparcie w sprawie utworzenia vr Puńcowie jednego
oddziałuprzedszkolnego( dla25 dzieci.)' jako zamiejscowego oddziałuPrzedszkola
Publicznego w Goleszor,vie.

Pisnra w tej sprawie zostały wcześniej złoione dcl Urzędu Gminy pTzezrodziców
dzieci w wieku przedszkolnym.

Svlojąprośbę motyu,rrjemy faktem, iŻpa likwidacji Szkoły Podstawowej w Puńcowie,
azatęmtakze likwidacji oddziałuprzedszkolnego, nasze dzieci zostanąpozbawione opieki
przedszkolnej.

W.aznym argrrmentem popierającyrn nasze starania jestliczba dzieci urodzonych w
Puńcowie:

2007 rok- 11 dzieci
2008 rcrk - l7 dzieci
2009 rok -23 dzieci
2010 rok -21 dzieci
201 1 rok - 22 dzieci

sumujqp, otr.zymujenry ]ba,zbę 72 d]zlę.ci .fv- tł:ą_.łg .dąie.ci'qb'ię.t-l''ah gbowiązkienł noczueryt
prrgg;q@.sĘia-plŁect's,z[(o_I-uęeo'

lVeclług Ustawy o S,vstemie oświaty Gmina ma obor,viązelc zapewnić miejsce w
przeds.,zlcolachcŁziecionr 5_i6_letnim. Sąto c.zieciurodzonewroku20a7 i2008_razem
28 dzieci.

obserwrrjem .v i zauwaiasrty spoteczna.pctrze.bę utworzenia w naszej wsi oddziału
zami ej sc owe go Przedszkola Publ i czne go lv Go le szowie.

Prosimy o rozpatrzenie naszego rvniosku.

W imieniu zainteresolanych
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Goleszów,30.I0.2012

Wniosek do Rady Gminy
Goleszów

Zvtacarrry się prośbąo poparcie naszego wniosku wystosowanego do Wójta Gminy
Goleszów do{czącego otwarcia oddzia}u przedszkolnego w naszej miejscowości w
Puńcowie jako zamiejscowego oddziału Gminnego Przedszkola Publicznego w
Goleszowie.Nasze dzieci zostaną pozbawione możliwości kontynuowania nauki z powodu
braku miejsc w przedszkolach a potrzeby w tej mierze sąduze. Na 146 dzieci z sołectw
Leszna Górna , Dzięgielów i Prńców w rocmikachz}}7 - 20|3 przedszkole w Dzięgielowie
dysponuje 50 miejscami. Przedstawiliśmy listę z podpisami rodziców ,I<tótzy chętnie
posłatriby dziecko do przedszkola tylko ńe majągdzie. Przedszkola w naszej gminie są
przepełnione i nie są z gumy. Gmina nvierdzi ,że szuka oszczędności, tylko dlaczego nie
poptzez wprowadzenie realnej i racjonalnej sieci szkół i przedszkoli Ę|ko poprzez
likwidacje i nancanle swoich obowiązków na inne sąsiednie gminy.
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